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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
WEB-BASED WIRELESS SENSOR TECHNOLOGY
To improve quality control, minimize product damage and increase productivity and profits, leading companies around the world are turning to
MASITEK`s wireless sensor technology for the solution.

Providing devices that can easily and instantly detect problems in manufacturing, processing and handling facilities, MASITEK’s innovative sensor
technology immediately records and transmits valuable data to mobile devices on site and backs up the information on a server for later use. By
detecting exactly where damage is occurring, MASITEK’s unobtrusive sensor devices allows customers to make instant changes and validate that the
corrective actions were beneficial within minutes.

The results: Reduced downtime and labour costs and improved product quality.

MASITEK Instruments Inc. provides a web-based wireless sensor technology custom designed to meet your impact detection needs. This state of
the art technology is easy to use, easy to understand and provides efficient results immediately!

Company Profile of Masitek Instruments Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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